
Aan de Burgemeester en Wethouders van ‘s-Hertogenbosch

’s-Hertogenbosch, 26 april 2016

Schriftelijke vragen m.b.t. Leefbaarheid N65

Geachte College,

GroenLinks is voor een goede bereikbaarheid met zo min mogelijk negatieve effecten op de
leefbaarheid en gezondheid van mensen. Vandaag stond in de krant dat uit een
vertrouwelijk rapport blijkt dat de aanpassingen die gedaan gaan worden aan de N65 de
leefbaarheid niet zullen verbeteren. GroenLinks stelde vorige maand al vragen bij het feit dat
de langzaamverkeerverbinding bij de Boslaan-Vijverbosweg zal verdwijnen bij de nieuwe
plannen voor de N65. GroenLinks vraagt zich nu af of het college bekend was met deze
verslechtering van de leefbaarheid en wil graag dat het project opnieuw herzien wordt met
meer aandacht voor leefbaarheid, gezondheid en langzaam verkeer.

Daarom heeft GroenLinks de volgende vragen:

1. Is het college bekend met het rapport van het ministerie waar in het Brabants
Dagblad van vandaag naar wordt verwezen, zo ja kunnen wij dit rapport ook inzien?
Zo nee, hoe is het mogelijk dat niet alle partners in de stuurgroep over dezelfde
informatie beschikken?

In het rapport van het ministerie staat volgens het Brabants Dagblad dat de nieuwe
inrichting van de N65 geen positief effect heeft op de leefbaarheid. Als dit inderdaad in het
rapport blijkt te staan heeft GroenLinks de volgende vraag:

2. Is het college bereid om in de stuurgroep ervoor te zorgen dat het plan voor de N65
wordt herzien en er meer ingezet wordt op leefbaarheid, gezondheid en het
faciliteren van langzaam verkeer?

namens de fractie van GroenLinks,
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